

Referat bestyrelsesmøde Afdeling 2	Østjysk Bolig
Dato og tid: 3. juni, 17.00	
Sted: Mødelokalet	
Mødeleder: Mads	
Referent: Mads	

	Dagsorden	Ansvarlig	Referat
1	Siden sidst	Mads	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ny til at stå for udlejning af selskabslokale. Merete Vind Jensen har overtaget udlejningen. Tusinde tak til Tina for at have stået for udlejningen. <ul style="list-style-type: none"> <li>◦ Se mere på vores hjemmeside for information om udlejning af selskabslokalet.</li> </ul> </li> <li>• Der afholdes fælles forårsrengøring med afd. 1 d. 9. juni</li> </ul>
2	Intern kommunikation i bestyrelsen	Mads	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Der anvendes mail til at kommunikere internt i bestyrelsen</li> <li>• I ØB er man i gang med at lave en mailadresse til afdelingsbestyrelserne</li> </ul>
3	Forslag til pkt. 17 & 18 i forretningsorden for afdelingsbestyrelser	Evan	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Til næste afdelingsmøde foreslår vi, at: <ol style="list-style-type: none"> <li>1) Det besluttes i punkt 17, at afdelingsbestyrelsen skal bestå af 7 medlemmer.</li> <li>2) Det besluttes i punkt 18, at afdelingsmødet vælges af særskilt af afdelingsmødet.</li> <li>3) Det besluttes i punkt 12, at afdelingsbestyrelsen vælger repræsentanter til organisationens repræsentantskab</li> </ol> </li> </ul>
4	Workshop råderetskatalog	Evan	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Lejerbos kursusafdeling tilbyder bistand til at udarbejde en råderetskatalog. Vi forsøger at komme af sted, så vi kan få udarbejdet råderetskataloget for afdelingen. Det er vigtigt at være opmærksom på at gøre det tydeligt for alle, som flytter ind, hvad råderetskataloget indebærer.</li> </ul>

5	Status etablering af fitnessrum	Morten	<ul style="list-style-type: none"><li>Morten har fået et overslag fra Fitnessgruppen om indkøb af fitnessudstyr til vaskekælderens. Bestyrelsen arbejder videre på at få lavet et samlet økonomisk overblik, som kan fremlægges på afdelingsmødet. Morten og Evan arbejder videre med projektet.</li></ul>
6	Status facelift selskabslokale	Rosana & Xenia	<ul style="list-style-type: none"><li>Rosana og Xenia har udarbejdet et forslag til facelift af selskabslokalet. Oplægget drøftes, men der besluttes ikke noget, da der ikke opnås enighed.</li></ul>
7	Udlejning af selskabslokaler	Evan	<ul style="list-style-type: none"><li>Der skal udsendes information om, at Merete nu står for udlejning i stedet for Tina. Tusind tak til Tina for at have stået for udlejningen.</li><li>Evan udarbejder oplæg til, hvordan proceduren for udlejning af selskabslokalet skal foregå fremover</li></ul>
8	Vild med vilje	Evan	<ul style="list-style-type: none"><li>Mere biodiversitet på afdelingens grønne område samt at få flere legeredskaber/mere legeplads til børn i de mindre målgrupper drøftes</li></ul>
9	Input/forberedelse til næste afdelingsmøde	Mads	<ul style="list-style-type: none"><li>Der skal samles op på forslag til næste afdelingsmøde på næste afdelingsbestyrelsesmøde.</li></ul>
10	Arrangementer hen over sommeren	Mads	<ul style="list-style-type: none"><li>Der afholdes fælles havedag med afd. 1 d. 9. juni.</li></ul>
11	Eventuelt		